
Komisja Oswiaty, Kultury, Zdrowia, 
Sportu i Opieki Spolecznej 
VI kadenqi Rady Gminy Waganiec 
BR.0012.12.KO.2012 Waganiec, dnia 07.12.2012 r. 

Protokol Nr 12/12 
1 z posiedzenia Komisji Oswiaty, Kultury, Sportu, Zdrowia 

i Opieki Spolecznej VI kadencji Rady Gminy Waganiec 
odbytego w dniu 7 grudnia 2012 roku 

w sali nr 10 Urz^du Gminy w Wagancu, ul. Dworcowa 11 

W posiedzeniu Komisji, ktoremu przewodniczyl Przewodnicz^cy Rady Gminy Michai Dyko, 
bylo to posiedzenie wszystkich komisji stalych rady udzial wzi^li czlonkowie Komisji Oswiaty 
oraz zaproszeni goscie: Wojt Gminy - Piotr Marciniak, Skarbnik Gminy - Danuta Roszko - listy 
obecnosci stanowiq zatqcznik nr 1, do niniejszego protokolu. 
Ad.l 
Przewodnicz^cy Rady - o godzinie 10°° otworzyl posiedzenie komisji i po powitaniu gosci 
i czlonkow wszystkich Komisji, stwierdzii, ze zgodnie z listq obecnosci aktualnie w posiedzeniu 
uczestniczy 4 czionkow komisji oswiaty, co wobec sktadu Komisji w5mosz4.cego 4 cztonkow 
przyj^tych uchwalq Rady Gminy stanowi quorum pozwalaj^ce na podejmowanie 
prawomocnych decyzji. 

Nast^pnie Przewodnicz^cy Rady przedstawil proponowany porzq.dek posiedzenia: 
1. Otwarcie posiedzenia, zmiany w porzqdku obrad. 
2. Analiza projektu budzetu gminy Waganiec na 2013 rok. 
3. Zamkni^cie posiedzenia komisji. 

Komisja oswiaty jednoglosnie przyj^la proponowany porzqdek posiedzenia. 
Ad.2 
Komisja po analizie projektu budzetu gminy Waganiec na 2013 rok, po zasi^gni^ciu opinii wojta 
gminy i skarbnika gminy oraz pozostalych komisji stalych rady w wyrdku glosowania 
przyjmuje jednoglosnie nast^puj^ce propozycje zmian do projektu budzetu gminy Waganiec na 
2013 rok. 
Propozycja wojta: utworzenie stanowiska ds. promocji (1 et) - 28.850 z l 
Propozycja komisji: zaplanowan^ kwot^ na w/w zadanie przeniesc na uzupeinienie 
wydatkow zwi^zanych z podatkiem rolnym, t j . 20.000 zl , pozostai^ kwot§ 8.850 z l 
przeniesc do remontu i budowy drog gminnych. 
Propozycja wojta: budowa drogi w m. N o w y Zbrachlin, kwota 30.000 zl . 
Propozycja komisji: zaplanowan^ kwot^ na budowy drogi w m. N o w y Zbrachlin 
przeniesc do ogolnej pul l na budowy drog gminnych. 

W sprawie wniosku odnosnie podwyzszenia wysokosci diet soltysow za udzial w sesjach, 
komisja podtrzymuje swoje zdanie z poprzedniego posiedzenia komisji wnioskujqc 
o pozostawienie diet soltysow bez zmian, jak dotychczas. 

Ad.3 
Wobec zrealizowanego porzqdku posiedzenia, Przewodnicz^cy Rady Gminy o godz. 12̂ 0 
zamknql posiedzenie. 

Protokotowat: 
Wadaw Stefanski 

Przewodt idfqcy Komisji: 
V 


